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استاندار فارس در پایان بازدید از مجموعه ورزشی حجاب:

جدیت در ادامه توسعه ورزش بانوان در استان
دکتر ایمانیه گفت: ورزش بانوان به عنوان یک اولویت مهم در دستور کار مدیریت استان قرار دارد و بر لزوم توجه به این حوزه نیز همواره تاکید شده

است.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر، محمد هادی ایمانیه، جمعه در جریان بازدید از مجموعه ورزشی حجاب شیراز گفت: در سفر اول هیات
محترم دولت به فارس تلاش کردیم که بخشی از اعتبارات را به ورزش بانوان اختصاص دهیم و در سفر دوم این اعتبار به میزان قابل توجهی افزایش

یافت هرچند همچنان محدودیت هایی وجود دارد.

وی ادامه داد: امروز نیز در جریان بازدید از مجموعه حجاب بیش از پیش به کمبودهای ورزش بانوان استان پی بردیم که باید با اولویت بالاتری به رفع
آن پرداخت.

نماینده عالی دولت در فارس با اشاره بر اینکه بنا شد با همکاری و مشارکت استانداری فارس، اداره کل ورزش و جوانان استان و شهرداری و شورای شهر
شیراز در خصوص این مجموعه ورزشی به سرعت تصمیم گیری شود، گفت: برای تامین بودجه نباید فقط متکی به اعتبارت دولتی که بنا است از مرکز

تخصیص داده شود بود و این کار منطقی هم نیست؛ لذا می طلبد که همکاری جدی تری با خیرین داشته باشیم.

وی افزود: همانگونه که مجمع خیرین تامین سلامت به ویژه خیرین بانوی عرصه سلامت، بار زیادی را از روی دوش ما برداشتند، مجمع خیرین ورزش
دوست هم میتواند در عرصه توسعه فضاهای ورزشی کمک بسیاری کند.

استاندار فارس ادامه داد: همچنین سعی کردیم که از محل مسئولیت های اجتماعی وزارت نفت در هر دو سفر استانی هیات دولت به ویژه سفر دوم
کمک هایی بگیریم که پیگیری می کنیم که این کمک ها نیز سریع تر تخصیص داده شود.

دکتر ایمانیه افزود: در بودجه های سنواتی نیز می کوشیم که با کمک نمایندگان استان بتوانیم بودجه بیشتری به ورزش استان بدهیم.

وی گفت: همچنین با مولدسازی و تجاری سازی بخش هایی از فضاهای ورزشی که مورد استفاده ورزشی قرار نمی گیرد به توسعه فضاهای ورزشی کمک
کنیم.

استاندار فارس، در خصوص آخرین وضعیت سالن ورزشی 6 هزار نفری شهید سلیمانی و ورزشگاه پارس هم گفت: اخیرا یک سرمایه گذار برای سرمایه
گذاری در ورزشگاه پارس اعلام آمادگی کرده که توافق لازم در این زمینه به زودی شکل خواهد گرفت و به سرمایه گذار این امکان داده خواهد شد که

علاوه بر هتل، فضاهای تجاری ورزشی نیز در همان نقطه ایجاد کند.

دکتر ایمانیه اظهار کرد: برای ورزشگاه شهید سلیمانی نیز اعتبار لازم را مصوب کرده ایم که به زودی تخصیص آن گرفته خواهد شد.


